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PROTOKOL Nr 16
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo sie w dniu 17 pazdziernika 2011 roku

O godzinie I 115 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik ill

1 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Analiza umorzen i zwolnien z podatkow w latach 2005-2011 - kontynuacja.
5. Zapoznanie z protokolem kontroli przeprowadzonej w Urzedzie Miasta Marki przez

Najwyzsza Izbe Kontroli - kontynuacja.
6. Ocena sprawozdania budzetu za I polrocze 2011 roku.
7. Gospodarowanie srodkami publicznymi w zakresie utrzymania, remontow,

modemizacji, budowy drog i chodnikow (planowanie, realizacja) w 2010 roku 
analiza i ocena.

8. Analiza Pisma Pani Barbary Dorobek - kontynuacja.
9. Analiza pism do Komisji Rewizyjnej. (Pani Izabela Bohun - Lysonek i Pana

Boguslawa Sroki , Pani Jadwigi Kordalewskiej , Pani Marianny Wardak) 
kontynuacja.

10. Sprawy rome.
11. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Przewodniczacy Komisji zlozyl wniosek aby ze wzgledu na nieobecnosc Bunnistrza i Pana
Adama Stachonia w pierwszej czesci posiedzenia komisji na wstepie przejsc do pkt. 6
porzadku obrad.

Glosowanie:
za przyj eciem- 3
przeciw-O
wstrzymalo sie-O
(w glosowaniu bralo udzial 3radnych).

Wniosek zostal przyjety.

Pkt. 6. Ocena sprawozdania budzetu za I polrocze 2011 roku.

Informacja z wykonania budzetu Miasta Marki za I polrocze 2011 roku stanowi zalacznik ill 2
do protokolu.

Skarbnik Slawornir Koc przedstawil Informacja z wykonania budzetu Miasta Marki za
I polrocze 2011 rok.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; Przewodniczacy Komisji, Skarbnik Slawornir Koc,
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W dyskusji om6wiono m.in. dochody w dziale 600 rozdz. 60016 § 0690 Transport i lacznosc,
drogi publiczne gminne, wplywy z oplat roznych; dzial 700 rozdz. 70005 § 0760 i § 0750
Rozne jednostki obslugi gospodarki mieszkaniowej i komunalnej, gospodarka gruntami i
nieruchomosciami, wplywy z przeksztalcenia prawa uzytkowania wieczystego w wprawo
wlasnosci, dochody z najmu i dzierzawy skladnikow majatkowych; dzial 756 rozdz. 75601 §
0350 Dochody od os6b prawnych, od os6b fizycznych i od jednostek nie . posiadajacych
osobowosci prawnej, wplyw z podatku dochodowego od os6b fizycznych, podatek od
dzialalnosci gospodarczej oplacanej w formie karty podatkowej; dzial 756 rozdz. 75616 §
0430 Dochody od os6b prawnych, od osob fizycznych i od jednostek nie posiadajacych
osobowosci prawnej, wplywy z podatku rolnego, podatku lesnego, podatku od czynnosci
cywilno prawnych, podatk6w i oplat Iokalnych od os6b fizycznych, wplywy z oplaty
targowej; om6wiono wydatki w dziale 600 rozdz. 60016 Transport i lacznosc, drogi publiczne
i gminne; dzial 710 rozdz.71004 Dzialalnosc uslugowa, plany zagospodarowania
przestrzennego; dzial 750 rozdz. 75023 Adrninistracja publiczna urzedy wojew6dzkie,
urzedy gmin, zakup uslug remontowych, zakup energii, wynagrodzenia osobowe
pracownik6w; utrzymanie zieleni w miastach; poruszano kwestie niskiej wykonalnosci
budzetu na I p6lrocze 2011 roku; Skarbnik wyjasnil, iz jezeli chodzi 0 zadania inwestycyjne
platnosci realizowane saw drugiej polowie roku.

Pkt. 4. Analiza umorzen i zwolnien z podatk6w w latach 2005 - 2011 - kontynuacja.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz otrzymal opinie radcy prawnego w sprawie
interpretacji wyroku omawianego na poprzednim posiedzeniu komisji i wspomnial, iz
niniejsza opinia radcy prawnego informuje, ze komisja rewizyjna na podstawie niniejszego
wyroku nie ma uprawnien do wgladu w dokumenty podatkowe dot. zwolnien i umorzen z
podatk6w.

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli m.m.; Zastepca Burmistrza Krzysztof Wnuk,
Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch.

W dyskusji om6wiono m.in.: procedure weryfikacji wniosku 0 umorzenie lub zwolnienie z
podatku.

Przewodniczacy Komisji powolujac sie na sugestie Zastepcy Burmistrza 0 przesuniecie pkt 7
porzadku obrad przed pkt. .5 porzadku obrad i nastepnie zarzadzil glosowanie w tej sprawie.

Glosowanie:
za przyjeciem- 4
przeciw-O
wstrzymalo sie-O
(w glosowaniu bralo udzial 4 radnych).

Wniosek zostal przyjety.

Pkt. 7. Gospodarowanie srodkami publicznymi w zakresie utrzymania, remont6w,
modernizacji, budowv dr6g i chodnik6w (planowanie, realizacja) w 2010 roku - analiza
i ocena.
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Naczelnik Zarzadu Drog Adam Stachon poinformowal, iz w zwiazku z brakiem mozliwosci
nie byl w stanie przygotowac informacji na posiedzenie komisji.

Przewodniczacy Komisji zwrocil sie do Pana Naczelnika 0 przygotowanie na kolejne
posiedzenie komisji informacji dot. tematu pkt. 7 porzadku obrad i przeslanie ich na skrzynki
pocztowe czlonkom komisji.

W dalszej dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Radoslaw Dec, Naczelnik Adam Stachon.

W dyskusji poruszano kwestie m.in. zwiazane z; organizacja budowy kanalizacji w Markach
i skladowaniem frezu asfaltowego.

Pkt. 5. Zapoznanie z protokolem kontroli przeprowadzonej w Urzedzie Miasta Marki
przez Najwyzsza Izbe Kontroli - kontynuacja.

Przewodniczacy Komisji Pan Michal Jaroch przypomnial przebieg prac komisji odnoscie pkt.
5 porzadku obrad.

Na posiedzenie komisji przybyl Pracownik Wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki
Wodnej i Rolnictwa Pan Andrzej Kalinowski.

Przewodniczacy Komisji zwrocil sie do Pana Andrzeja Kalinowskiego 0 wyjasnienie
informacji zawartych w protokole kontroli Najwyzszej Izby Kontroli dot. niskiego
wykorzystania srodkow gminnych funduszy ochrony srodowiska w Markach.
Nastepnie Przewodniczacy Komisji skierowal do Pana Kalinowskiego Nastepujace pytania
odnosnie wyliczania oplat za wycinke drzew oraz sprawdzania nasadzen.

Pan Andrzej Kalinowski omowil w jaki sposob sprawdzane sa nasadzenia jak rowniez
poinformowal, ze oplate sie nalicza i odracza sie j~ na okres trzech lat jezeli decyzja
uzalezniona byla od dokonania nasadzen zastepczych; jezeli dokonane sa nasadzenia
zastepcze w takiej sytuacji nastepuje zwolnienie z oplat,

Pkt. 8. Analiza Pisma Pani Barbary Dorobek - kontynuacja.

W dyskusji udzial wzieli m.in. radny Radoslaw Dec, radny Pawel Pniewski, Przewodniczacy
Michal Jaroch.

W dyskusji omowiono m.in. zarzuty skierowane w pismie Pani Barbary Dorobek.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz ten punkt porzadku obrad zostanie poruszony na
kolejnym posiedzeniu komisji.

Pkt. 9. Analiza pism do Komisji Rewizyjnej. (Pani Izabela Bobun - Lysonek i Pana
Boguslawa Sroki, Pani Jadwigi Kordalewskiej, Pani Marianny Wardak) - kontynuacja.

Przewodniczacy Komisji poinforrnowal, iz do komisji rewizyjnej wplynelo pismo Burmistrza
z dnia 21 wrzesnia 2011 roku w sprawie skargi Pani Marianny Wardak. Zalacznik nr 3.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz pkt. 9 porzadku obrad przesuniety zostanie na
kolejne posiedzenie komisji.
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Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przesuniecia pkt 7, 8 i 9 porzadku
obrad na kolejne posiedzenie komisji.

Glosowanie:
za przyjeciem- 4
przeciw-O
wstrzymalo sie-O
(w glosowaniu bralo udzial 4 radnych).

Wniosek zostal przyjety.

Pkt. 10. Sprawy rozne.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz kolejne posiedzenie komisji odbedzie sre 21
pazdziernika 2011 roku. .

Dalszej dyskusji nie podjeto,

Pkt. 11. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1400 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

Protokolowala
Anna Broma
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Przewodniczacy Komisji
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